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Verkeer 

Doetinchem, 1 februari 2024 

Geachte heer/mevrouw, 

Graag vraag ik uw aandacht voor het volgende: 

Met toenemende zorg zie ik de verkeerssituatie op de J.F. Kennedylaan tussen het 

Julianaplein en de Holterweg aan. 

Ik noem een paar punten: 

1). Vaak ligt er grint van opritten op het fietspad. Dit fietspad is niet gescheiden van de 

autorijpanen. In de wintertijden vooral kan dit tot nare valpartijen leiden. Ook 

schade aan voertuigen of mensen als zo’n steentje onder een band van een 

auto wegschiet. 

2) Boomwortels ontwrichten de stoeptegels, stoepranden en grotere stukken van 

het fietspad, dit kan met glad weer zeer gevaarlijk zijn voor fietsers. 

3) Vaak hoor ik mensen met rollators ( Schavenweide is dichtbij) e.d. klagen over 

slechte toegankelijkheid van de stoep door die hobbelige tegels. Juist de 

ouderen, die nog wel naar buitengaan en bewegen, worden zo beperkt of gaan 

via het fietspad. Dat lijkt mij niet wenselijk. 

4) Busjes voor klusjes e.d. staan vaak op de stoep en deels fietspad geparkeerd, 

hierdoor kan men niet of zeer onvoldoende (ruimte gebrek) van de stoep 

gebruik maken. Ook fietsers moeten dan soms uitwijken naar de rijpaan. 

5) Maar mijn grootste punt van zorg zijn de 3 parkeerplaatsen ter hoogte van onze woning 

_ ooit bedoeld voor de destijds daar gevestigde huisarts. Op deze parkeerplaats 
staan steeds vaker busjes, campers en andere grotere voertuigen geparkeerd. Helaas 

ontnemen zij alie zicht aan de uit de Buurtweg komende voertuigen. Deze buurtweg (vanaf 

het kleine industrieperceel achter naar de Kennedylaan) is door de Rechtbank in Zutphen 

vastgesteld en middels een kettingbeding verbonden aan ons perceel. Inmiddels is deze 

voormalige uitweg in gebruik door meerder buren. Vooral in de spits is er nogal verkeer 
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van fietsers en auto's op de Kennedylaan, welke door geparkeerde busjes en andere 

voertuigen daardoor niet gesignaleerd kunnen worden. Terwijl ook onverlichte fietsers 

totaal onzichtbaar zijn moet er getracht worden zonder letsel of schade te veroorzaken 

deel te nemen aan het verkeer voor een ieder die vanaf ons erf dan wel vanuit de 

buurtweg de Kennedylaan op moet. Laat zich raden dat dit uiterst gevaarlijk is. 

Daarnaast versmalt deze parkeerplaats de stoep dermate dat passeren met rolcontainers 

uiterst voorzichtig laveren wordt om krassen en spiegelafbraak te voorkomen. Voor 

rolstoelgebruikers, kinderwagens, rollators e.d. is amper ruimte welke dan ook vaak 

uitwijken naar het fietspad, eventueel tegen het verkeer in. 

Graag zou ik voor dit alles uw aandacht zien. Mogelijk kan er eens iemand komen 

kijken. Mijn voorstel en verzoek is aangaande de parkeerplaats/haven de benodigde actie 

te ondernemen teneinde deze op te heffen en zo een stuk veiligheid te realiseren. Dit is 

mijns inziens dringend noodzakelijk in het kader van eersveiligheid. 

   


